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作為IT認證考試相關資料的專業提供者，KaoGuTi一直在為考生們提供優秀的參考資料，並且幫助了數不清的人通
過了考試。KaoGuTi的CFE-Financial-Transactions-and-Fraud-Schemes考古題可以給你通過考試的自信，讓你輕鬆地迎
接考試。利用這個考古題，只要你經過很短時間段額準備你就可以通過考試。覺得不可思議嗎？但是，這是真
的。只要你用，KaoGuTi就可以讓你看到奇跡的發生。

為了讓你們更放心地選擇KaoGuTi，KaoGuTi的最佳的ACFE CFE-Financial-Transactions-and-Fraud-Schemes考試材料已
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時還可以幫你節約寶貴的時間和精力。KaoGuTi能為你提供真實的 ACFE CFE-Financial-Transactions-and-Fraud-
Schemes認證考試練習題和答案來確保你考試100%通過。通過了ACFE CFE-Financial-Transactions-and-Fraud-Schemes
認證考試你的地位將在IT行業中也有很大的提升，你的明天也會跟那美好。
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CFE-Financial-Transactions-and-Fraud-Schemes題庫資源

KaoGuTi始終致力于為客戶提供高品質的學習資料，來提高考生一次性通過ACFE CFE-Financial-Transactions-and-
Fraud-Schemes考試的概率，這是考生獲取認證最佳捷徑。我們的CFE-Financial-Transactions-and-Fraud-Schemes認證
PDF和軟件版本具有最新更新的問題解答，涵蓋了所有考試題目和課題大綱，在線測試引擎測試可以幫助您準備
并熟悉實際考試情況。在您決定購買我們產品之前，您可以先免費嘗試ACFE CFE-Financial-Transactions-and-Fraud-
Schemes PDF版本的DEMO，此外，我們還提供全天24/7的在線支持，以便為客戶提供最好的便利服務。

CFE認證旨在為負責檢測和防止欺詐的專業人士提供設計，例如欺詐調查員，審計師，調查員和律師。認證過程
包括通過嚴格的四部分考試，涵蓋財務交易，欺詐方案，法律和道德以及調查技術等主題。 CFE考試旨在測試欺
詐調查人員的知識，技能和能力，並確保他們具備處理欺詐調查的復雜性所需的良好工具。

最新的 Certified Fraud Examiner CFE-Financial-Transactions-and-Fraud-
Schemes 免費考試真題 (Q33-Q38):
問題  #33 
A journal in which all sales made on credit or cash are listed is:

A. General journal
B. Accounts payable journal
C. Disbursement journal
D. Accounts receivable journal

答案：D
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問題  #34 
Hannah is a manager at a financial institution. To safeguard the bank and its customers from electronic funds transfer (EFT) fraud,
Hannah is implementing several preventive measures. Which of the following is NOT a measure Hannah should take to prevent EFT
fraud?

A. Separate the duties of bank employees so that the responsibilities for the issuance of access devices are separate from the
issuance of PINs.
B. Send a welcome letter to new customers to determine if the address submitted on the account application is valid.
C. If a customer reports the loss or theft of an access device, then cancel the existing card, PIN, or other form of access and
issue a new one.
D. Mail PINs and other associated account information together to reduce the chance of those items being lost during transit.

答案：D

問題  #35 
Hamed works as an intelligence professional for Iriam intelligence, a competitive intelligence firm. He is tasked with gathering
intelligence about Dripcore Inc., the major competitor of Iriam's biggest client. To gather the intelligence, Hamed poses as an
applicant for a high-level position with Dripcore and obtains a job interview through which he elicits sensitive information from
Dripcore's employee. Hamed's approach is an example of:

A. Competitive data analysis
B. Scavenging
C. Open-source intelligence
D. Human intelligence

答案：B

解題說明：
Explanation/Reference: https://www.acfe.com/selfstudy.aspx?zid=2c92a0076a07e3be016a27279abe2776

問題  #36 
People commit financial statement fraud to:

A. Conceal false business performances
B. Maintain personal income
C. Preserve personal status/control
D. Stand outside the accounting system

答案：A

解題說明：
Reference:ACFE Fraud Examiners Manual (2020 International Edition), Financial Statement Fraud - Motivations and Incentives.

問題  #37 
Fraudsters use the accounting system as a tool to generate the results they want in ___________ approach:

A. All of the above
B. Playing the accounting
C. Organized accounting
D. beating accounting

答案：B

問題  #38
......

擁有了KaoGuTi ACFE的CFE-Financial-Transactions-and-Fraud-Schemes考試認證培訓資料，等於擁有了一個美好的前



程，你將邁向成功。KaoGuTi ACFE的CFE-Financial-Transactions-and-Fraud-Schemes考試認證培訓資料不僅是是你通
向成功的基石，而且可以幫助你在你的IT行業發揮更有效益的能力。這個培訓資料覆蓋面廣，不僅可以提高你的
文化知識，更可以提高你的操作水準。讓你更大效益的發揮自己，如果你還在等待，還在猶豫，或者你很苦悶，
糾結該怎樣努力通過 ACFE的CFE-Financial-Transactions-and-Fraud-Schemes考試認證，不要著急，KaoGuTi ACFE的
CFE-Financial-Transactions-and-Fraud-Schemes考試認證培訓資料會幫助解決這些難題的。

CFE-Financial-Transactions-and-Fraud-Schemes考試證照 : https://www.kaoguti.com/CFE-Financial-Transactions-and-
Fraud-Schemes_exam-pdf.html
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專家團隊利用他們的豐富的經驗和知識針對ACFE CFE-Financial-Transactions-and-Fraud-Schemes 認證考試研究出來
的，ACFE CFE-Financial-Transactions-and-Fraud-Schemes測試題庫 在這個人才濟濟的社會，人們不斷提高自己的知
識想達到更高的水準，但是國家對尖端的IT人員需求量還在不斷擴大，國際上更是如此，KaoGuTi為您提供Certified
Fraud ExaminerCFE-Financial-Transactions-and-Fraud-Schemes考試擬真試題、題庫和便捷的在線服務盡可能爲您解決
CFE-Financial-Transactions-and-Fraud-Schemes考試問題,助您順利通過CFE-Financial-Transactions-and-Fraud-Schemes考
試，那麼，如何才能做好CFE-Financial-Transactions-and-Fraud-Schemes考試準備？
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Transactions-and-Fraud-Schemes認證對于考生而言有諸多好處。
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